
Protokół nr VII/2019 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej dnia 12 czerwca 2019r. w Urzędzie Gminy w Skrwilnie. 

 

Sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska oraz 

przywitała wszystkie zgromadzone osoby.  Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 

Rady Gminy uczestniczy 14 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne 

uchwały. Załączone do protokołu listy obecności przedstawiają obecność  radnych oraz 

zaproszonych gości. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym, w obecności 14 radnych,  jednogłośnie 

przyjęła protokół z poprzedniej sesji 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad zaproponowanego przez przewodnicząca 

obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2018 r. 

a) przedstawienie raportu 

b) debata nad raportem 

c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018r. 

a) przedstawienie sprawozdania 

b) przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu 

c) przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej 

d) przedstawieni opinii RIO o wniosku komisji rewizyjnej 

e) dyskusja nad sprawozdaniem 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2018r. 

g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2019 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Skrwilno oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych , od dnia 1 września 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Skrwilno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Skrwilno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego. 

9. Sprawozdanie wójta z okresu między sesjami. 

10. Wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

  



Ad. 2.  

Podczas obrad do obecnych osób dołączył radny Sławomir Bejgrowicz. 

Wójt Gminy Skrwilno Dariusz Kolczyński przedstawił raport o stanie gminy za 2018r. Podczas 

debaty nad raportem głos zabrał radny Tomasz Medorowski. Złożył on podziękowania wójtowi 

za pracę i zaangażowanie  włożone w rozwój gminy. Przewodnicząca rady odczytała uchwałę 

w sprawie wotum zaufania. Uchwała Nr VII/50/19 w sprawie wotum zaufania została podjęta 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania 

oraz uchwała stanowią załączniki do  protokołu. 

 

Ad. 3.  

Skarbnik Gminy, Pani Mirosława Sobiech przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy za 2018 r. Następnie odczytała uchwałę Nr 19/S//2019 Składu Orzekającego Nr 8 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 23 kwietnia 2019 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Skrwilno sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2018 r. wraz z informacją o stanie mienia Gminy. Następnie Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Jerzy Różański przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Przewodnicząca Rady Gminy odczytała 

uchwałę Nr 3/Kr/2019 Składu Orzekającego Nr 8 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy z dnia 14 maja 2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Skrwilno w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Skrwilno za 2018 r. Przedstawione powyżej dokumenty stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. Przewodnicząca Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzania sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Skrwilno za rok 2018. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr VII/51/19 w sprawie zatwierdzenia sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Skrwilno za 2018 r. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie 

odczytała projekt  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Rada 

Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/52/19 w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 4.  

Skarbnik Gminy Skrwilno Mirosława Sobiech przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2019 r. Nikt z obecnych radnych nie zabrał głosu. 

Uchwała została odczytana przez Przewodniczącą Rady Gminy. Uchwała Nr VII/53/19 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2019 r., została podjęta jednogłośnie, 

w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała 

stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 5.  

Danuta Szymańska zaprezentowała projekt uchwały. Przewodnicząca rady odczytała uchwałę. 

Uchwała Nr VII/54/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Skrwilno oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 



podstawowych, od dnia 1 września 2019 r. została podjęta jednogłośnie w głosowaniu 

imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 6.  

Danuta Szymańska przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skrwilno. Nikt z obecnych radnych nie zabrał 

głosu. Uchwała została odczytana przez przewodniczącą Rady Gminy. Rada Gminy 

w obecności 15 radnych, jednogłośnie w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr VII/55/19 

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skrwilno. 

Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 7.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Zofia Malanowska zaprezentowała projekt 

uchwały. Przewodnicząca rady odczytała uchwałę. Uchwała Nr VII/56/19 w sprawie 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Skrwilno została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych, głosowaniem 

imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 8. 

Zofia Malanowska przedstawiła projekt uchwały. Nikt z obecnych radnych nie zabrał głosu. 

Uchwała została odczytana przez przewodniczącą Rady Gminy. Uchwała Nr VII/57/19 

w sprawie wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego została podjęta 

jednogłośnie, w głosowaniu imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Ad. 9.  

Wójt Gminy Skrwilno Dariusz Kolczyński przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami.  

Podziękował za udzielenie absolutorium oraz wsparcie w budowaniu gminy oraz prosił o takie 

same wsparcie w przyszłości. Dodał również, że podziękowania należą się pracownikom 

Urzędu Gminy.   

Trwa przebudowa drogi Skrwilno-Szucie-Skudzawy, której planowane zakończenie 

przewidziane było na koniec września. Pracę zostaną jednak zakończone już w czerwcu. Na 

terenie gminy powstały siłownie plenerowe, przeznaczone dla osób w każdym wieku. Do końca 

czerwca przewidziane jest zakończenie montażu wiat, po którym nastąpi rozliczenie oraz 

wypłata otrzymanej refundacji.  

Realizowana jest inwestycja polegająca na budowie sieci światłowodowej. Duża część tego 

projektu będzie znajdowała się w pasie drogowym, w związku z czym pobierana jest opłata za 

zajęcie pasa drogowego. Do opłaty tej zalicza się  każdy metr zajętego pasa oraz opłata roczna 

za korzystanie. Uchwała w sprawie zajęcia pasa drogowego została podjęta w 2013 roku. Firma 

zajmująca się budową tej sieci światłowodowej wystąpiła o zmniejszenie tych opłat. W związku 

z tym podczas komisji będzie omawiana ta kwestia.  

Pozytywnie zatwierdzony został wniosek na II etap budowy drogi w kierunku Skudzaw. 

Inwestycja ta planowana jest na 2020 rok. W związku z dużą ilością inwestycji w tym roku 

trzeba będzie przemyśleć, czy budżet gminy udźwignie wszystkim wydatki. Przygotowana jest 



dokumentacja I etapu drogi Mościska-Skrwilno. W sierpniu zostanie ogłoszony konkurs, 

w którym będziemy brali udział. 

Ważnym problemem jest nielegalny pobór wody w naszej gminie, w związku z tym pracownicy 

urzędu gminy będą częściej monitorować miejsca, w których zlokalizowane są publiczne 

hydranty. Związane z tym uszkodzenie pomp może spowodować problem z dostarczaniem 

wody. Gmina posiada projekt modernizacji stacji uzdatniana wody w Okalewie. W tym roku 

zostanie ogłoszony konkurs, w którym możliwe jest pozyskanie dofinansowania na realizacje 

tego projektu. Maksymalna kwota dofinansowania może wynieść 2 miliony złotych.  

 

Ad. 10.  

Podczas obrad sesji nie zostały złożone wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że wszyscy radni złożyli oświadczenia 

majątkowe w terminie 

 

Ad. 11. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący rady zamknęła VII sesję. 
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